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Saksliste for MR-møte 5-2022 i Lommedalen menighetsråd     
Tid:  Torsdag 15.09.2022 kl.18:30- 21:30  
Sted: Lommedalen Kirke  
  
Tilstede  

 X  Steinar Sannes (SS)  
Leder, Repr. FR  

X  Kristin Ueland Nishimura 
(KUN)  

  Anita Olavsen Kampeseter 
(AOK)  
1. vara  

 X Solveig Torsteinsen (ST)  
Nestleder  

  Trond Fredrik Schjander -
Opsahl (TFSO)  

  Thor Bendiksen (TB)  
2. vara  

 X Ivar Ødegaard (IØ)  
  

 X Roger Birkeland (RB)    Ole Kristian Lunde (OKL)  
3. Vara  

  Anette Tansø Dahl (ATD)  
Vara FR  

 X Jon Hareide (JH)      

  Elise Bjerkreim-Bentzen 
(EBB)  
Sokneprest.  

 X Vibeke Thunes Olsen 
(VTO)  
Kirkeforvalter  

  Marie Skarrebo Jørgensen(MSJ)  
Kapellan  

  
Møteleder : Steinar Sannes   
Referent : Vibeke Thunes Olsen   
Gjester: Besøk av Ellen Nesje  
Saker:  

Saksnr   Beskrivelse av sak   Ansv.  

 34/2022  Godkjenningssaker   
Innkalling og saksliste MR-møte 05/2022.  
  
Vedtak:  
Innkalling og saksliste for MR-møte 05/2022 godkjennes.  

  
Referat fra MR-møte 04/2022  
Se vedlagte protokoll fra MR-møte 05/2022  
Det foreligger ikke noe protokoll fra MR-møte 05, da det ble avlyst. Det foreligger 
et AU-referat. 
  

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

  

  Nytt fra prestene  
- Ingen prester tilstede 

  

  Nytt fra staben  
• MR på Sharepoint. Slutt på e-poster med vedlegg. Alle i MR sjekker at de 

kommer inn og gir Vibeke tilbakemelding på at det er riktig e-post adresse som 
benyttes. Heretter sendes bare sakspapirer som link. 

• Renholdsabonnement på papir, såpe etc. : Vibeke sender til 
utsmykningskomite. Utbytting gjøres ca 1. oktober. Vi «pynter» evt synlige hull på 
dugnaden 15. oktober.   
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• De ansatte vil legge frem sitt arbeid den 30/10 og så har vi ikke annet i 
høst da det er store saker fremover.   

• Status på ungdomsarbeiderstillingen, 4 søkere, 2 til 1.gangsintervju. 
Steinar deltar på intervju. 

• Til orientering : se halvårsregnskap vedlagt   
• Høyt fokus på energiforbruk. Vurdere å skru av all ventilasjon og heller 

skru på når behov. Enkle tastetrykk. 
• Minner om dugnaden 15. oktober 

  

  Nytt fra FR/MR  
• Beredskapsplan KfiB – revideres. Naturlig at folk kontakter prest 

først. Det er viktig at det er anledning til det. FR-ansatte blir 
«praktisk utførende». AU ønsker at FR-representant tar våre innspill 
inn i diskusjonen i FR. Styrke den lokale stab og frivilligheten.   

• De frivillige og menigheten for øvrig skal i større grad involveres i 
beredskapstreningen. 

 

• Ny rutine : Dersom du ikke kan stille på et møte er det viktig at MR-
leder får raskt beskjed og at vara-representantene kan få til å stille 
på dine vegne. 

  

35/22  Besøk av Ellen Nesje - NMS  
NMS ønsker å øke kontakten med avtale-menighetene. Ellen har ansvar for 
kontakten med menighetene i i områdeutvalg vest der Lommedalen hører 
hjemme. Kontrakten mellom Lommedalen og NMS er moden for fornyelse i år.  
Ellen kommer gjerne på et konf.ledermøte, på TenSing, i staben eller annet for å 
fortelle mer. 
 
Staben har tenkt følgende fordeling av misjonsprosjektene på vårt kontinuerlige 
arbeid :  

- 3 gudstjenester i året hvor vi samler inn penger til hvert misjonsprosjekt: 

to per prosjekt på våren og én på høsten 

- Glamigos: Bukas Palad 

- TweenStars: Stefanusalliansen 

- Konfirmantopplegg: Stefanusalliansen 

- Søndagsskolen: NMS 

- TenSing: NMS – grådighetsbekjemper 
 

  

36/22  Strategiplan.   
Mer himmel på jord. Menighetens strategiplan koblet mot dette. Svar på brev om 
strategi for Oslo bispedømme. – Elise lager forslag som legges frem for MR   
 
Vedtak : Elise lager et forslag som vurderes av MR via e-post innen 1.okt. Jon 
Hareide kan være diskusjonspartner i utarbeidelsen ved behov. 

  

37/22  Søndagsskole og barnearbeid.  
MR drøfter  
 
Vi har veldig mange innom i kirken i løpet av uka på våre aktiviteter og tiltak. 
Ikke nødvendigvis så mange av de går på gudstjenester. 
Hvor viktig er gudstjenestedeltakelse ifht å være en del av menigheten? 
Hvordan skape et tettere bånd mellom hva som skjer i ukedagene og 
gudstjenestene? 
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Hva mener menighetsrådet? 
 
I hvilken grad informeres man på de ukentlige aktivitetene om gudstjenesten og 
søndagsskolen. Han man der oppfordres til å komme på søndag og kanskje til og 
med bidra på søndagsskolen. Få til en kobling mellom aktivitet og gudstjeneste. 
 
Oppsummering : Det er viktig at vi har et tilbud. Nivået kan diskuteres og variere, 
men det er viktig at vi har noe.  
Det lages en liste over alle søndagene ut januar. Med tekst og en aktivitet. De som 
er i korene blir oppfordret til å delta og evt foreldre er med. MR vil være med og 
fylle lista.  

38/22  Ny stilling i staben  
Barne-og ungdomsarbeider slutter 1. oktober. Prost, kirkeverge og AU har hatt 
innledende møte, se vedlegg. Elise innleder.  
  
Det foreslås en omfordeling av oppgavene inn i ungdomsarbeidet, der kateketen 
tar en større rolle og at det opprettes en diakonstilling i 80-100%.   
Vinterleir : Ved å flytte noe av arbeidet fra barnekoordinator til kateket når det 
gjelder oppfølging av TenSing vil det bli behov for også å ta noe bort fra 
kateketstillingen. AU foreslår at vi fra kullet 2024 ikke lenger tilbyr Vinterleir, men 
mix og sommerleir.   
AU har laget utkast til annonsetekst til en evt diakonstilling. Se utkast til 
annonsetekst vedlagt.   
 

Vedtak : MR ønsker en diakon i 80-100% stilling. MR ber staben se på avvikling av 
vinterleir fra 2024 og justerer de øvrige stillingene sånn at hele kabalen går opp. 
Disse vil legges frem for MR senere i høst. MR ber kirkeforvalter iverksette dette. 
  

  

39/22  Disponering av regnskapsmessig mindreforbruk for Lommedalen 
Menighetsbarnehage.  

 
Vedtak: Det regnskapsmessige mindreforbruket på kr. 117.511,- overføres til 
disposisjonsfond.  
  

  

40/22 MR presiserer viktigheten av at det gjøres lyd-og bilde overføring inn i 
menighetssalen under gudstjenestene. 

 

  
Steinar Sannes  
menighetsrådsleder  

  
Neste menighetsrådsmøte : 17.11.2022  
Neste AU-møte   : 10.11.2022    
 


